



# 教職員消息



STAFF NEWS

## 2015至2016年度「利希慎基金研究津貼計劃」及「書院基金研究津貼計劃」 Lee Hysan Foundation Research Grant & Endowment Fund Research Grant Schemes 2015-2016

2015至2016年度「利希慎基金研究津貼計劃」及「書院基金研究津貼計劃」現已公開接受聯合書院全職教員申請。歡迎於本院網頁「申請及公佈結果」一欄下載申請表格及章則。截止申請日期為2015年10月19日，結果將於11月下旬公佈。查詢請致電3943 8654與本院文化交流及研究委員會秘書陸敏兒女士聯絡。

The application for Lee Hysan Foundation Research Grant and Endowment Fund Research Grant Schemes 2015-2016 is now open for submission. All full-time teaching staff of United College are welcome to download the application form and guidelines at the "Applications and Results" section of the College website. The closing date for application is 19 October 2015 and the outcome will be announced in late November. For enquiries, please contact Ms Amy M Y Luk, Secretary of the Committee on Cultural Interchange and Research at 3943 8654.

## 訪問研究學人到訪書院 Resident Fellow Visited the College

近期訪問研究學人計劃到訪書院的學者：

The following resident fellow has recently visited the College under Resident Fellow Scheme:

訪問學人 / 機構 Resident Fellow / Institution	提名入 / 學院 Nominator / School	到訪日期 Visitation Period
哈爾濱醫科大學王棟教授 Professor WANG Dong, Harbin Medical University	計算機科學與工程學系梁錫教授 Professor LEUNG Kwong-sak, Department of Computer Science and Engineering	7/9 – 6/11/2015